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ردصلاحیت احمدی نژاد برای نظام هزینه دارد

محمد غرضی گفت: آیت الله هاشمی به دلیل جایگاهی كه در بین مردم و مسئولان نظام دارند در مقاطع مختلف نقش میانجیگری را در بین جریان های سیاسی ایفا كرده اند و به نظر می رسد در انتخابات ریاست جمهوری ۹۶ كه كشور 
در یك شرایط خاص سیاسی قرار گرفته نیز دوباره این نقش را ایفا خواهند كرد. وی افزود: شاید هیچ شخصیتی در مقطع كنونی مانند آقای هاشمی از چنین پتانسیلی برخوردار نباشد كه رویكردهای سیاسی را در فضای سیاسی كشور 
گاهی دارند و به همین دلیل به دنبال این هستند كه از جایگاه تاثیرگذار خود در بین هر دو جریان سیاسی استفاده كنند و هر دو جریان سیاسی را به حمایت از آقای روحانی در انتخابات  به هم نزدیك كند. ایشان نیز به خوبی به این نكته آ
۹۶ تشــویق كنند. غزضی درمورد حضور احمدی نژاد نیز گفت: به نظر من حضور احمدی نژاد در انتخابات آینده به ســود آقای روحانی اســت. احمدی نژاد همواره چهره ای جنجالی از خود بروز داده و به دلیل اینكه مردم از افراط گری 
خســته شــده اند، حاضر نیســتند دوباره از احمدی نژاد حمایت كنند. با این وجود من امیدوارم احمدی نژاد وارد انتخابات شود و در نهایت از آقای روحانی شكست بخورد تا خطر حضور مجدد تندروهای سیاسی در مدیریت كشور در آینده 
كمرنگ شود. وی افزود:  رد صلاحیت احمدی نژاد باعث می شود كه وی ادعاهای بزرگ تری را مطرح كند و با مظلوم نمایی خود در بین افكار عمومی فضای جامعه را ملتهب كند. غرضی تاكید كرد: نهادهای نظارتی باید این نكته را 

در نظر داشته باشند كه مظلوم نمایی احمدی نژاد در فضای سیاسی كشور ممكن است هزینه های بالایی برای نظام در پی داشته باشد.

عزممان بر انتخابات الکترونیکی است
سیدشهاب الدین چاوشــی معاون سیاسی 
استانداری تهران در مورد برگزاری انتخابات 
الكترونیک خاطرنشــان كرد: در این مورد 
موافقت شــورای نگهبــان لازم و ضروری 
است. چاوشی با بیان اینكه عزم بر این است 
كه در ایــن دوره حداقل در تهران انتخابات 

الكترونیک برگزار شود، گفت: اگر بتوانیم با شورای نگهبان به لحاظ قانونی 
به تفاهم برسیم، به سرعت و سهولت و دقت كار افزوده خواهد شد. برگزاری 
الكترونیكی انتخابات  بســیاری از شبهات و شایعات را نسبت به سلامت و 
صحــت انتخابات مرتفع می كند و هزینه های سیاســی و اجتماعی ما را به 
شــدت كاهش خواهد داد. معاون استاندار تهران در پاسخ به این سوال كه 
ایراد شــورای نگهبان به برگزاری الكترونیكی انتخابات گذشــته چه بود، 

یادآور شد: باید از خودشان سوال پرسید. 

از روحانی عبور نمی کنیم
آیت الله محســن غرویان از اساتید برجسته 
حــوزه علمیــه قــم گفــت: ما تحــت هیچ 
شرایطی از دكتر حسن روحانی در انتخابات 
آینده ریاســت جمهــوری عبــور نخواهیم 
كرد و وی كاندیــدای اول ما در دوازدهمین 
دوره انتخابــات ریاســت جمهوری اســت. 

وی خاطرنشــان كرد: متاسفانه برخی سخنان بنده پیرامون دعوت از آقای 
دكتر ظریف را اشــتباه تفسیر كردند، بحث من، گفت وگوی مستقیم با دكتر 
ظریف نبود، بلكه یک گفت وگوی خصوصی بین فضلا و جمعی از مدرسان 
و خودمانی بود و كسانی كه تفسیرهای اشتباه كردند باید تصحیح كنند. وی 
یادآورشد: دكتر ظریف برای بنده پیغام دادند كه تصمیمی برای كاندیداتوری 
ندارم و صدها بار هم گفتم من این مسوولیت را نمی پذیرم و در این صحنه وارد 

نمی شوم. بنده هم گفت وگوی مستقیم با دكتر ظریف را تكذیب می كنم. 

احمدی نژاد و روحانی خطرناک اند
مدیــر مســئول روزنامه كیهــان گفت: اگر 
احمدی نژاد را با حق بســنجیم نمره بسیار 
پایین می گیرد. شــریعتمداری ضمن تایید 
صحبت هــای لاریجانی گفــت: احمدی 
نــژاد هم دنبــال رابطه با امریــكا بود. ما به 
احمدی نژاد گفتیم كه می دانید چرا آمریكا 

تحویلت نگرفت؟ چون می دانند كه تصمیم در مورد رابطه با تو نیست. وی 
گفت: احمدی نژاد در جریان 11 روز خانه نشــیبنی مقابل آقا ایســتاد. این 
را می توانید از آقای آقا تهرانی و زاكانی  بپرســید. در موضوع مشایی نیز آقا 
به او نامه دادند تا او را بركنار كند اما تمكین نكرد و كار را به جایی رســاند كه 
حضرت آقا مجبور به علنی كردن نامه شــدند.مدیر مسئول روزنامه كیهان 
احمدی نژاد و روحانی را هر دو بسیار خطرناک دانست و گفت: ما به وظیفه 

عمل می كنیم و نیازی نیست بین دو گزینه پر خطر انتخاب كنیم.

نمی توان برای هر فرد 
مأمور گذاشت

سومین نشست دادستانی تهران در حوزه  آسیب های 
اجتماعی با موضوع عفاف و حجاب برگزار شد. دكتر 
جعفری دولت آبادی با طرح این موضوع كه جمهوری 
اســلامی ایــران همانند دیگر كشــورها با مصادیق 
متعدد آســیب های اجتماعی از جمله افزایش سن 
ازدواج، افزایش طــلاق، روابط غیرمتعارف پیش از 
ازدواج، مشروبات الكلی، اعتیاد، مصرف مشروبات 
الكلی تبلیغ سبک زندگی غربی، كاهش سن اعتیاد، 
تفریحات غیرسالم، فیلم های مبتذل و مستهجن، 
ازدواج سفید و نظایر آن مواجه است، گفت: یكی از 
راهكارهای مؤثر در مبارزه با آسیب ها توجه به عفاف 

ورزیدن در جامعه است.
ذِینَ لَا  دادستان تهران با اشاره به آیه  » وَلْیَسْتَعْفِفِ الَّ
هُ مِن فَضْلِهِ « )ســوره  ی یُغْنِیَهُمْ اللَّ یَجِدُونَ نِكَاحًا حَتَّ
نور( اظهار كــرد: عفاف، پیام قرآن اســت؛ جوامع 
بشــری مفرّی جــز عفاف ندارند و عفــاف ورزیدن و 
نهادینه شــدن آن در جامعه ضروری است و عفاف 

باید شعار جامعه  اسلامی ایرانی گردد.
جعفری دولت آبادی با بیان اینكه باید عفاف ورزیدن 
را در جامعه نهادینه كنیم، عفاف را كم هزینه ترین راه 
برای مبارزه با آسیب های اجتماعی دانست و گفت: 
دستگاه ها باید به گونه ای عمل كنند كه عفاف مورد 
توجــه همه قرار گیرد. نمی توان بــرای همه افراد و 
خانواده ها مأمــور بگذاریم ولی می تــوان با دعوت 

آن ها به عفاف بسیاری از آسیب ها را مهار كرد.
دادســتان تهــران ابــراز امیــدواری كرد كــه همه 
مسئولان عفاف ورزیدن را به عنوان راهكاری مهم 
و پیــام قرآن مورد توجه قرار دهنــد تا بتوان با عفاف 
ورزیدن با كمترین هزینه ها آســیب های اجتماعی 

را رفع كرد.
وی بــا اشــاره به آیــات دیگری از همین ســوره كه 
می فرماید »قــل للمومنین یغضوا مــن ابصارهم و 
قل للمومنــات یغضضن من ابصارهــن«، آن را به 
اقدامات ایجابی در حوزه  عفاف تعبیر كرد و بیان كرد: 
اتخاذ راهكارهای پیشگیرانه از جمله غمض عین یا 
عفاف چشم كه در این آیات مورد اشاره قرار گرفته، 
راهكاری پیشگیرانه و مؤثر است، ولی متأسفانه در 

این حوزه ها كار زیادی صورت نگرفته است.
جعفری دولت آبــادی به انعكاس برخی موضوعات 
مطرح در جلسه  گذشته  دادستانی با موضوع عفاف 
و حجاب در رســانه ها دائر بر اینكه اقدامات سلبی 
در حوزه  عفاف بی نتیجه است، اشاره كرد و گفت: ما 
هم معتقد به اقدامات ایجابی می باشیم و این توصیه 
قرآن است كه افراد را به اجتناب از گناه و عفت ورزی 
دعــوت كنیم، اما این اعتقاد مانع از انجام اقدامات 
سلبی نیست به این شرط كه اقدامات ایجابی در حد 
وسیع؛ و اقدامات سلبی در حد ضرورت انجام گیرد.
وی افــزود: بایــد در حــوزه مبــارزه با آســیب های 
اجتماعی هزینه كرد، وقتی ازدواج سخت و طلاق 
آســان شــود، نتایجی چون بالارفتن سن ازدواج و 
افزایش روابط پیش از ازدواج به دنبال خواهد داشت.
جعفــری دولت آبادی همچنین از پلیس خواســت 
وضعیــت اماكنی كه تحت عنــوان برند لباس های 
غیرمجاز و نامناســب ارائه می دهند بررســی كند و 
از وزارت صنعــت و معدن خواســت در صدور مجوز 
برای اماكن عرضه كننده لباس های خارجی دارای 

برند دقت نماید.
وی بــا توجه به صــدور مجوز مزون هــای لباس و 
تایید طراحی لباس ها توسط كمیسیون مد و لباس 
وزارت ارشاد خواســت بر نحوه  فعالیت مزون ها كه 
لباس هــای غیرمتعارف عرضــه می كنند، نظارت 

نماید.

نامه نیوز نوشت: دوران پساتحریم و کمک بزرگ " FATF  " به ایران
FATF  ایران را در گروه سیاه خود قرار داده بود. این كار باعث شده بود برقراری روابط ایران با بانک های جهان در دوران پسا برجام سخت 

باشد.

 صراط نیوز نوشت: فاصله فاجعه منا با حادثه سفارت ۱۰۱ روز بود
رئیس جمهور روحانی در حالی از فشار سیاسی دولت خود به سعودی ها در قبال فاجعه منا سخن می گوید؛ كه افكار عمومی مصادیق 

عینی این فشار را هرگز بخاطر نمی آورند.

 عصر ایران نوشت: از عکس های شیراز تا اعتراضات هرات: پلیس فارس عذرخواهی کند
آیا مسؤولان ناجای فارس نمی دانند كه هر گونه تعاملی با اتباع كشورهای خارجی، ظرافت های خاص خود را دارد و هر گونه بی توجهی 
در این حوزه، می تواند برای سیاست خارجی كشور ایجاد مشكل كند؟! همان طور كه چنین اتفاقی نیز رخ داده و تجمعاتی در افغانستان 

شكل گرفته و موضوع به نمایندگان پارلمان افغانستان كشیده شده است.

 الف نوشت: هزینه های غیر ضروری در مجلس
اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل؛ این شعاری است كه مقام معظم رهبری در نوروز ۹۵ بر آن تاكید كردند و آن را راه و جاده مستقیم و روشنی به 
سمت آن چیزی كه به آن احتیاج داریم، مطرح كردند. اما متاسفانه در مجموعه های دولتی و نهادهای حكومتی به این مهم توجه نمی شود.

عكس روزسایت نگار

نمایشگاه مد و لباس 
در قم

خبرنامه
شــنبه 20 شــهریور مــاه 1395

بستن سایت ها کار درستی نبود
کرباسچی پایه گذار فسادها در شهرداری بود

احمــد توكلی گفت: اگر آقای روحانی در برخورد با موضوع فیش های حقوقی 
نامتعارف در فرصت باقی مانده برخورد قاطع داشته باشد دور بعد رئیس جمهور 

خواهد شد و این پیروزی حقشان است.
این نماینده ســابق مجلس شورای اســلامی در نشست خبری رئیس سازمان 
دیده بان شــفافیت و عدالت كه با موضوع بررســی پرونده واگذاری املاک به 
مدیران شهرداری تهران صبح امروز )شنبه( در دفتر این سازمان برگزار شد تاكید 
كرد: اگر آقای روحانی در موضوع مبارزه با فساد كه مهم ترین مسئله نظام است 
در فرصت باقی مانده از دولت یازدهم اهتمام ورزند افتخار می كنم كه ایشــان 
برای دور بعد نیز رئیس جمهور شوند حتی اگر ضعف های دیگری داشته باشند.

 قالیباف گفت مدارک لازم را 
در اختیار سازمان شفافیت و عدالت می گذارد

رئیس سازمان دیده بان شفافیت و عدالت در پاسخ به این سوال كه انتظار شما 
از نحوه برخورد دولت با متخلفان فیش های حقوقی نجومی چیســت؟ گفت: 
بنابر استدلال حقوقی كه داشتم تمام دریافتی ها، غیر قانونی و بدتر از آن غیر 
منصفانه بوده است و دولت و شخص آقای روحانی پس از دیدار با مقام معظم 
رهبری و تاكیدشان بر پیگیری موضوع حقوق های نامتعارف باید از این فرصت 
گران قیمت اســتفاده كرده، با همراهی و حمایت مردم اقدامات لازم را انجام 
دهند و آنها كه متخلف بوده اند را تحویل قانون داده و تمام پول ها را پس بگیرند.
وی در پاســخ به این سوال كه گفته می شود تعداد متخلفان در موضوع حقوق 
های نامتعارف كم بوده است، ارزیابی شما در این رابطه چیست؟ توضیح داد: 
به نظرم تعداد متخلفان كم نیستند چون وقتی بزرگان سازمانی تخلف كنند در 
موارد دیگر كاركنان اغماض خواهند كرد و این مساله ادامه پیدا می كند؛ بنابراین 

ماهیت رفتار حاكمان بسیار مهم تر از نتیجه رفتار حاكمان است.
احمد توكلی به وظیفه ذاتی سازمان دیده بان شفافیت و عدالت در شفاف سازی 
اتفاقاتی كه زمینه های نقض قانون در آن ها وجود دارد اشــاره كرد و گفت: در 
موضوع واگذاری املاک به مدیران شــهرداری تهران ورود پیدا كردیم چرا كه 
شــهرداری تهران و شورای شــهر با تســامح، دولت و مجالس محلی حساب 
می شــوند. پس اگر این دو نهاد در موضوعی متهم شــوند حق مردم است كه 
برایشان شفاف سازی كنیم و تاخیر در تصمیم گیری در مورد این پدیده غیر قابل 
قبول، موجب كاهش قدرت خدمت رســانی این دو نهاد خواهد شــد و طبیعی 
است كه مردم از سازمان دیده بان شفافیت انتظار بررسی و اعلام نتایج در این 
زمینه را دارد. این نماینده سابق مجلس شورای اسلامی با بیان اینكه در موضوع 
واگذاری املاک به مدیران شــهرداری تهران با آقــای قالیباف صحبت هایی 
داشتم و ایشان از من خواستند به عنوان نماینده افكار عمومی موضوع را بررسی 
كنــم، گفت: آقای قالیباف اعلام آمادگی كردند كه اطلاعات و مدارک لازم را 

در اختیار سازمان دیده بان شفافیت و عدالت قرار دهند.
وی تاكید كرد: روش كار ما این است كه فرآیند به شكل سالم طی شود یعنی به 
دنبال اثبات مطلبی از قبل تعیین شده نیستیم بلكه می خواهیم بررسی كنیم تا 
شفاف سازی شود و در همین راستا از تعدادی نیروهای عدالت خواه و پاكدست 

اصلاح طلب نیز برای مشاركت در این كار دعوت كردیم.

 از بلاهایی که اسباب رشد فساد شده است، 
برخورد جناحی با فساد است

رئیس ســازمان دیده بان شــفافیت و عدالت گفت: در موضوع پرونده املاک 
شهرداری به بررسی نحوه واگذاری ها، مقدار تخفیف ها و مبنایشان، فرق آن با 
قیمت واقعی و چگونگی مشروعیت،  قانونی بودن و منصفانه بودن واگذاری ها 
خواهیم پرداخت. گروه كارشناسی برای جمع آوری اطلاعات تشكیل می شود 
كه بعد از ارائه گزارش كار آن تعدادی از حقوقدانان، اقتصاددانان، حسابرسان 
و متخصصان ســاختمان و زمین و نمایندگان به بررســی این موضوع خواهند 

پرداخت و امید است این كار بیشتر از 2 ماه به طول نینجامید.
توكلی با اشــاره به این كه در بیانیه نهایی شرح ماجرا به صورت شفاف به مردم 
اطلاع رسانی می شود، گفت: از مردم نیز در رابطه با نحوه برخورد با متخلفان 
نظر سنجی خواهیم كرد تا به مسئولین در اتخاذ به تصمیم هایشان كمک كنند.
وی در پاســخ به ســوال خبرنگار مبنی بر این كه چــرا در موضوع حقوق های 
نامتعارف اینطور ورود پیدا نكردید؟ گفت: در موضوع حقوق ها مساله شفاف و 

روشن بود و در ما در مورد نحوه برخورد با متخلفان ورود داشتیم.
این نماینده سابق مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این سوال كه چرا تا زمانی 
كه نماینده بودید به موضوع تخلفات شهرداری ورود پیدا نكردید نیز گفت: البته 
من غفلت و كوتاهی خود را می پذیرم اما دلیل غفلتم این بود كه شــورای شهر 
را با تركیبی قابل قبول ناظر بر عملكرد شــهرداری می دانستم و از طرف دیگر 
به عنوان نماینده ناظر بر عملكرد دولت بودم و مسائل زیادی در این رابطه مرا 

مشغول به خود كرده بود.
وی در رابطــه با عملكرد دوگانه چهره های مختلف سیاســی و قوه قضائیه در 
موضوع اطلاع رسانی در رابطه با فیش های حقوقی و مساله واگذاری املاک 
در شــهرداری گفت: از بلاهایی كه در كشــور اسباب رشــد فساد شده است، 

برخورد جناحی با فساد و مفسدان است.

توكلی تصریح كرد: به نظر من قوه قضائیه نمی تواند به اعضای شــورای شهر 
بگوید كه در موضوع واگذاری املاک شــهرداری اظهار نظر نكنند چرا كه هر 
كس باید وظیفه خود را انجام دهد اما می توانند تاكید داشــته باشــند كه نباید 
به كســی به افترا بزنند. رســانه ها نیز در صورتی كه اثبات شــود از دروغ بودن 
مطلب و مدركی مطلع بوده و آن را منتشر كرده اند و قصدشان آبروریزی بوده، 

مقصر هستند.

بستن سایت ها کار درستی نبود
رئیس ســازمان دیده بان شــفافیت و عدالت، گفت: در مــورد پرونده املاک 
واگذاری شــده در شهرداری ها معتقدم بستن ســایت ها كار درستی نبود، چرا 
كه تمامی این ســایت ها از وزارت ارشاد مجوز داشتند و طبق قانون تابع قانون 
مطبوعات هستند و نه تابع جرایم یارانه ای. چرا كه قانون جرایم یارانه ای متعلق 

به سایت های بدون مجوز است.
وی در پاســخ به ســوالی مبنی بر این كه توجیه شــما برای رفتار دو گانه جناح 
اصولگرا در موضوع برخورد با موضوعات مذكور چیست؟ توضیح داد: من این 
رفتار را توجیه نمی كنم و به شــما نیز  توصیه دارم كه موضوع فساد را جناحی و 
سیاسی نبینید. معتقدم سكوت  چهره های اصولگرا در این مورد كار خوبی نبوده 
است و اگر آنها در هر دو موضوع حقوق های نجومی و املاک شهرداری ورود 

پیدا می كردند باعث رضایت مردم و خدا بود.
رئیس ســازمان دیوان شفافیت و عدالت در پاســخ به این پرسش كه آیا پس از 
بررسی های این سازمان در مورد پرونده املاک شهرداری، اسامی متخلفان را 
اعلام خواهید كرد گفت: اگر به یقین برسیم از متخلفان اسم خواهیم برد و در 
دادگاه هم از خودمان دفاع می كنیم؛ چرا كه معتقدیم این روش امیرالمومنین  
علی )ع( است كه در ماجرای تخلف یكی از مسئولان اهواز از حاكم این شهر 
خواســت كه فرد متخلف را در نماز جمعه شــلاق بزنند، در بازار بگردانند و به 

زندان انفرادی بیاندازند.
وی تاكید كرد: در بررسی پرونده واگذاری املاک شهرداری مصلحت فردی را 

در نظر نمی گیریم بلكه آنچه مد نظر ما است مصلحت قانونی است.
رئیس سازمان دیده بان شفافیت و عدالت در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی بر 
اینكه شما در انتخابات گذشته حامی آقای قالیباف بوده اید و چطور می خواهید 
بی طرفی خود را در بررسی پرونده واگذاری های شهرداری اثبات كنید؟ گفت: 
ســابقه من كاملا روشن است. من همانطور كه اولین بیانیه را درانتخابات 84 
در دفاع از احمدی نژاد دادم اولین كســی بودم كه خطاهای آقای احمدی نژاد 
را مطرح كردم و تا آخر پای حرف خودایستادم. پس بهتر است شما بعد از عمل 

من موضوع را بررسی كنید.
وی در پاســخ به این ســوال كه چرا شما در زمان ریاســت آقای كرباسچی در 
شهرداری تهران موضع گیری های شدیدی نسبت به شهرداری داشتید امادر 
دوره های بعدی نسبت به عملكرد شهرداری سكوت كرده بودید؟ گفت: معتقدم 
كرباسچی پایه گذار بسیاری از فسادها در شهرداری بود كه این مفاسد همچنان 
ادامه دارد و اگر آن روز وقتی من در قبال این مفاســد موضع گیری كردم، مورد 

حمایت دیگران قرار می گرفتم الان شهرداری به این وضعیت نمی افتاد.


